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Zapisnica c.l 0 - 5/2012 

Pritomni: ;po.tf4 J'reLell~1Jti Ii.m:ny 

Program: 1.Otvorenie a privitanie hosti. 
2. Poziadavky a pripomienky ob~anov . 

Poziadavky zo strany poslancov VMC . 
3. Poziadavky zo strany mesta 

Cislo spisu; 

00010: 

Celkom: 

...-... 

MESTO PRESOV 
~estskY urad v Preiove 

S S-L Re.9!.~.:..zna6ka: 

- 3 -10- 2012 
Znak a lehota 
ulo!enla: 

,+-,lu 

4. Zaver Evidenooe ~Islo d~lei po!ty. 
.,....._ ....--"" 

'l( 6od"u 1: Zasadnutie otvoril a viedol predseda VMC 5 Ing. :Cudovit Mruaga . Predseda 
VMC 5 v uvode zasadnutia informoval v~etkych pritomnych ob~anov 0 vybaveni poziadaviek 
zo strany MsU, ktore boli prezentovane v predchadzajucich mesiacoch tohto roku. 

'l(6od"u 2: 
p. Ulehov6 f p. Vasc6kov6 (ui. Svabska) 

- informovali sa , ako bude zabezpe~ena a realizovana obnova detskych ihrisk na Svaboch. 
Pritomny pracovnik MsU Mgr. K. Sepesi podal kompletnu informaciu a odpovedal aj na 
d'alsie ot!izky . Este v tomto roku po dohode s VMC 5 , sa bude komplexne rekonStruovat' 
detske ihrisko na ul. Vazeckej za ~.46 . 

p. Adamcik (uI. Terchovska ) 
- v areaIi b)'valej Pleta v.d. Solivar podnika rna problemy s dovozom tovaru ( vstup od 
kotolne ) do jeho arealu , lebo bola vytvorena jednosmema premavka na ul. Sipkovej a ul. 
Ondavskej .Ziada aby sa to uviedlo do povodneho stavu ( prvej etapy riesenia) , ~o VMC 5 
bene ako opodstatnenu poziadavku t.j. realizaciu obojsmemej premavky v ~asti ul. 
Sipkova a ul. Ondavska , lebo je zamedzeny pristup pre podnikatel'sku sferu ( v areali b)'valej 
Pleta v.d. je 9 podnikatel'skych subjektov ) . Taktiez na VMC 5 doslo mnoho podnetov od 
obCanov nakol'ko je teraz vel'mi komplikovany pristup na cintorin z casti Solivar. Touto 
upravou by sa rie~ila jednosmema premavka len v casti ul. Ondavskej , tak ako to bolo 
realizovane v I. etape. 

p.Sekera (ul. Jana~kova) 


- prisiel s dotazom preco nie je prepojena ul. Jana~kova so Svabskou ulicou odbremenila 

odl'ahcila by sa doprava . Potrebne prepojenie v diZke 20m. 

- ziada aby sa nesolilo na ul. Janackovej ,rozpadavaju sa ploty. 


prof. Stefko (ul. Kukucinova) 

- mal poziadavku, aby sa uskutocnilo pracovne stretnutie k problemovYm dopravn)'m bodom 

na ul. Kysuckej , z dovodu dlhodobo mimoriadne neiinosnej situacie . Pisomne predloZiI ( 

priloha c.1 zapisnice ) mOZne altemativne riesenie . 

VMC 5 ziada MsU zvolat' pracovne stretnutie na MsU v Presove za ucasti poslancov VMC 5 

, KDI Presov, Odboru dopravy MsU ,zastupcov obCanov , k problemovYm dopravn)'m 

uliciam: Kysucka , Ondavska - Sipkova a k moznosti prepojenia ul. Janackovej so Svabskou 




, z dovodu vel'keho poetu dotazov od obcanov sfaZujucich sa na neooosnu dopravnu situaciu 
na uvedenych uliciach .. 

p. Hajduk (uI. Svabska) 

- infonnoval sa ako bude riesena doprava na Svaby po vybudovani krizovatky pri ZVL uI. 

Kosicka. 

VMC ziada MsU 0 zabezpecenie prezentacie projektu krizovatka ZVL na VMC 5 v mesiaci 

december. 


p. Strakov6 , p. Stofkov6 (ul. Janackova ) 

- infonnovali sa ohl'adom vYbehov pre psov , problem sfdliska Svaby - vol'ny pohyb psov aj 

po cintorine, preco su pri COOP Jednota casto uviazane psy . 


p. Weber (uI. Suvorovova) 

- upozomil, ze na uI. Suvorovovej nie su v urcitej casti miestnej komunikacie dodrZane 

parametre sirky komunikacie a casto dochadza ku koliziam vozidiel. 


p.Krajn6k (uI. VaZecka 14 ) 

- mal poziadavku aby sa vyasfaltovala cesta pri kontajneroch na ul. VaZeckej od c.14 , drobi 

sa bet6novy podklad, je vel'ka prasnosf. 

- ziadal aby novo vybudovane parkovisko v danej lokalite bolo osvetlene a aby boli oznacene 

parkovacie miesta , umiestnenie osvetlenia je potrebne z dovodu ze casto dochadza v nocnych 

hodinach k poskodzovaniu motorovYch vozidiel na tomto parkovisku . 

- poZadoval aby na ZS VaZeckej castejsie bola kosena trava v areali skoly. 


p. Adamcik (uI. Pionierska 12 ) 
- opakujuca sa poziadavka k dodavke vody , ze je silny tlak a poskodzuju sa tYm vodovodne 

baterie. Tiez upozornil na zle riesenie kanalizacia danej casti lebo pri daZd'och a vacsom 
odtoku vyrciZa obyvatel'om v domoch - suterene kanal. 
- upozomil na hluk v danej lokalite , starsim l'ud'om to vadi , vzhl'adom na podnikatel'ske 
aktivity v rodinnych domoch ( zeleziarstvo, kovovYroba , garaze ), ktore boli odktlpene 
a podnikatelia tam vykonavaju podnikatel'skU cinnosf. 

p. Straka( ul. Janackova 11 )a clenovia SK Slovan Solivar o.z. 
- infonnoval sa ako bolo rozhodnute na zasadnuti mestskeho zastupitel'stva v septembri 
ohl'adom ziadosti SK Slovan Solivar k prenajmu nehnutel'nosti bYvaleho futbaloveho ihriska 
na Tajchu. 
Z diskusie vyplynula poziadavka zvolaf mestslMn madom y Presoye pracovne stretnutie 
k najomnej zmluve , za ucasti poslancov VMC 5 , majetku mesta, viceprimatora, p.Straku 
a p. Harbaca za SK Slovan Solivar. Na tomto stretnuti sa zadefinuju podmienky . 

7(6odu 3: 
- nesUhlasne stanovisko VMC k ziadosti SMaE odd. mestskeho majetku cislo 

Ml14188/20l2 zo dila 6.9.2012. 



- k ziadosti Ing.arch. S. Jani MsU k navrhovan}1n lokalitam pre vybehy psov . VMC ziada 

zverejnit' navrhovane lokality obcanom k vyjadreniu. Podl'a VMC ,navrhovane lokality nie su 

vhodne na ucel vybehu pre psov. 

- ziadost' S MaE oddelenie mestskeho majetku, ziadost' 0 stanovisko k predaju bytu 

cislo:91912/2012 zo diia 28.8.2012. Ziadame doplnit' : spOsob predaja, ziadatel'a. 

- ziadost' S MaE odde1enie mestskeho majetku , ziadost' c.M/2012/15133 zo dna 26.9.2012 . 

VMC ziada dolozit' zmluvu medzi investorom a mestom k investicii vjstavby infrastruktUry . 

- pre sekciu majetkovU a ekonomicku: VMC ziada v najblizsom RO c.7 v mesiaci oktober 

o realizaciu nasledovneho : chodnik a cyklochodnik Solivarska nevycerpanu ciastku pre 
DSP pre uvedenu invest. akciu 7440 eura presunut' a rozdelit' takto : 6.000 eura na 
verejnoprospesne prace a 1440 eura na spracovanie realizaciu PD cyklochodnik Svaby , cize 
spolu na PD cykl.Svaby bude 3440 eura , lebo v ciastke2000eura uZ schvaIene prostriedky 
bolL Jedna sa 0 prostriedky z rezervy VMC pre rok 2012. 

1(6oau 4: 
Predseda VMC 5 lng. I:udovit Malaga sa pod'akoval vsetkym pritomnym za ucast' na 

zasadnuti VMC. 

Najblizsie zasadnutie VMC 5 bude 5.11.2012 v PKO na Solivarskej ul. c.80 0 18.00 hod. 


PaedOr. Miroslav Benko Ing. I.:.udovit Malaga 
sekretar VMC 5 predseda VMC 5 
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Titl.: 

lng. :Cudovit Malaga 

PaedDr. Miroslav Benko 

Mgr. Peter Krajilak 

Mgr. Stanislav ferenc 

vazeni poslanci mestskeho zastupitel'stva Presov, obvod Solivar 

V prekladanom texte podavam strucne zdovodnenie a m\vrh riesenia mimoriadne neunosnej situacie 
na ul. Kysucka v husto ob)rvanej stvrti Presov-Solivar. 

A) 	 Strucne zdovodnenie: 

1. 	 Kvoli nebezpeeenstvu pri precMdzani chodcov cez cestu je casto kvoli rychlo iducim autam 
(casto s arogantnymi rychlymi vodicmi) pre chodca problem prejst' cez cestu, nehovoriac 
o matkach s kociarikmi alebo starSim rud'om (zvlast' je to akutne najma v niektorych 
vybranych casorych intervaloch). 

2. 	 Casta je nielen vel'ka rychlost' precMdzajucich osobnych aut, ktore pri neexistencii barier 
arogantne porusuju rychlostne obmedzenie (40kmlh), ale casto porusuju aj doterajsie zakazy 
prechodu nakladnych aut (aj mechanizmov, kombajnov atd'.), ale aj zakaz vjazdu motoriek 
zospodu, casto silnych a rachotiacich aj uprostred noci. 

3. 	 Na pomerne knitkom usekuje aj pre policiu t'aZke tam stale stat' a striehnut' (to porusovanie sa 
neda ustriehnut' a pripadne nahlasenie obcana policii je v tom okamihu irelevantne, ked'ze 
vodic je po cas minuty davno prec). Podl'a vsetk6ho vodici casto kalkului(i s fjm. ze na 
relativne kratSom useku, ktory je bez ryraznej§ich barier, ich nik nechyti. Ked'ze policia 
nemoze stat' vZdy vsade, jedinfm riesenim ochrany obcanov - chodcov - v teito husto 
osidlenej centnilnej casti Solivaru 8U mohutneisie betonove retarden vo vacsom pocte so 
suGasnym osadenim (po celej ich sirke) prechodov pre chodcov. 

4. 	 V sucasnosti tam teraz dokonca nie su ani obycajne prechody pre chodcov (zebry) na 
miestach, kde koncia 4 chodniky pre chodcov: 

B) Alternativne riesenie (moZoe aj sucasne): 

a) 	 Zmenit' ulicu Kysucka - tuto husto zastavanu oblasf rodinnymi domami na typ 
(kategoriu) "Obytna zona", teda s obmedzenim rychlosti, retard6rmi a viacerymi 
prechodmi pre chodcov, 

b) 	 Zmenit' ulicu Kysucka na jednosmernu cestu zhora smerom od Sekcova az po krizovatku 
so Solivarskou ulicou na Namesti osloboditel'ov. 

V pripade jednosmemej celej ulice Kysucka by autobus isiel touto ulicou iba smerom od 
Sekcova a opacnym smerom by precMdzal cez ine ulice - az zo Solivarskej ul. cez ul. 
Kutuzovovu (okolo PIazza Beach). 

Riesila by sa neUnosna situacia aj vo vzt'ahu k prilis Uzkej trase pre sucasne fungujuce oba 
smery autobusu: autobus by tadial' nesiel smerom na Sekcov (ako predtYm) ved' obidva 
chodniky v spodnej casti Kysuckej ulice nespiIlaju sirku predpisanu podJ'a lagislativy 
a cesta je tiez prilis uzka - tak uzka, ze ani 2 autobusy ani autobus a vacsie auto sa nemozu 
(alebo len t'aZko mozu) popri sebe minat'. 

Terajsiu obojsmemu trasu autobusu spominame aj preto, lebo to bolo kedysi oficaJnou 
prekazkou zjednosmernenia dopravy na Kysuckej ulici. 
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Chodnicky su tam na ul. Kysuckej na terajsich zasmvkach autobusu Kukucinova a d'alej 
nizsie take uzulinke, ze to protireci terajsej legislative a je to pre obcanov vel'mi 
nebezpecne. Jednosmerna ulica by toto riesila aj vo vzt'ahu k autobusom. 

Spatna trasa autobusu by sa teda upravila. Buduca jednosmema trasa autobusu by bola 
smerom od Sekcova cez celu Kysucku aZ po Solivarsku ulicu. Prirom opacnym smerom 
by siel autobus zdola zo Solivarskej ulice cez Kutuzovovu ul. (okolo PIazza Beach), 
Smetanovu ul. aZ na od ul. Laca Novoveskeho d'alej ako dosiaI'. 

Sucasne d'alSie konkdtne navrhovane upravv: 

- Ten 1 vel'mi nizky kovovY retarder pod kriZovatkou Kysucka-Kukucinova, ktory tamje, 
rychlosf aut takmer neobmedzuje. Vytvorit' 4 sirsie bet6nove retardery (sirka vzdy 2-4 metre) 
na kaZdej krizovatke na Kysuckej ul. - aby boli sucasne na nich zebry, t.j. prechody pre 
chodcov cez cestu (Kysucku ul.). T.j. take bet6nove retardery (ktore ako pokracovanie vo 
vYske chodnika su na Urovni chodnika a zaroven v tej istej vYske nad cestou- ako je to urobene 
napriklad tesne pred sekcovskym Kauflandom). Daf tie sirok6 retardery s prechodmi pre 
chodcov minimrune na rychto kriZovatkach (ako pokracovanie chodnikov z kolmych uHc): 

a) pod krizovatkou Kysucka-BencUrova 

b) nad krizovatkou Kysucka-Sol'nobanska 

c) pod krizovatkou Kysucka-Tajovsk6ho 

d) a pod krizovatkou Kysucka-Smetanova 

Umiestnit' vypukle zrkadlo na severozapadny roh ulice Kukucinova-Kysucka. 

Dat' dopravnu znacku zakaz vjazdu mimo dopravnej obsluhy zhora pred krizovatkou 
Kysucka-Zimna a zdola pred krizovatkou SOl'nobanska-Kysucka. Samozrejme, autobus nech 
tam d'alej normalne cez KysuckU chow aj nech tam zostane jeho zastavka rovnako ako 
napriklad na pesej z6ne na Hlavnej ul. v centre Presova 

Legenda - cervene oznacenia na prilozenej mapke na Kysuckej ulici: 

- - ciarky su vyssie bet6nove retardery (na ktorych ma byt' zebra) na ceste na urovni chodnika 
v pocte: na 4 miestach 

x - kriziky su "zebry" prechody pre chodcov - spolu v pocte: 5 vratane tjch styroch na 
spominanych betonovych retarderoch 

o - kruzky su dopravne znacky "zakaz vjazdu mimo dopravnej obsluhy" v pocte: 2 

• - bodka je vypukle zrkadlo v pocte: 1 ks 

Priloha: ..--.. 

Mapka prislusnej casti Presov-Solivar 

prof. Ing. Dr. R~ PhD. 

08005 Pre~ov, Solivar Kuku~fnova 17 




